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MEMO van college aan de raad 
 
datum   : 31 januari 2011 

aan   : Gemeenteraad 

van   : College  

onderwerp   : Verantwoording ingezette middelen voor inlopen achterstanden  

    op het gebied van de Ruimtelijke Ordening 

Portefeuillehouder : Alwin Hietbrink  

Inlichtingen bij  :  Martijn Schroor  

 
Aanleiding  
In uw vergadering van mei 2011 heeft u onder andere ingestemd met extra budget voor het 
inlopen van de achterstanden voor de aanvragen inzake de ruimtelijke ordening (RO) op het 
gebied van (postzegel)bestemmingsplannen en principeverzoeken. Reguliere aanvragen in 
het kader van de WABO vielen hier niet onder. In deze memo geven wij u een stand van 
zaken per 1 januari 2012.  
 
 
Hoe is het proces rondom de RO-aanvragen vanaf het raadsbesluit verlopen? 
Vanaf mei 2011 zijn de twee vacante posities ingevuld, waardoor vier vaste 
beleidsmedewerkers RO, (3,78 fte) werkzaam zijn binnen de afdeling Ontwikkeling. Het door 
uw raad extra beschikbaar gestelde budget van € 48.000 is, samen met de reguliere 
budgetten voor de bestemmingsplannen, gebruikt om een tweetal externen in te huren.  
Als eerste actie zijn de dossiers gekoppeld aan accounthouders en is met de aanvrager 
gecommuniceerd over de stand van zaken van de verschillende dossiers.  
Met deze zes personen zijn 146 dossiers afgehandeld. Dossiers variërend in complexiteit en 
grootte van (postzegel)bestemmingplannen tot principeverzoeken. Van deze 146 dossiers 
waren 95 dossiers van voor 1 januari 2011.  
 
 
Wat is de werkvoorraad per 1 januari 2012? 
Op 1 januari 2012 is de werkvoorraad 98 dossiers, hieronder vallen (postzegel) 
bestemmingsplannen, principeverzoeken, WABO-uitgebreide aanvragen en beleidsnota’s. 
Van deze 98 dossiers zijn 54 dossiers van voor 1 januari 2011 en deze kunnen als volgt 
worden verdeeld:  

- 27 dossiers kunnen afgehandeld worden na het van kracht worden van verschillende 
bestemmingsplannen, zoals het bestemmingsplan Bergen Centrum Beschermd 
Dorpsgezicht;  

- 8 dossiers worden binnenkort aan uw raad aangeboden of liggen nu ter inzage;  
- 8 dossiers zijn nu in behandeling door gemeente. Als voorbeeld de herlocatie van de 

Volkstuinen in Schoorl nabij de N9, waarvoor nu het programma van eisen wordt 
opgesteld.  

- 7 dossiers wachten op actie van de aanvrager, zoals het indienen van een 
bestemmingsplan door de aanvrager; 
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- 4 dossiers hebben te maken met aanvragen voor UMTS-masten. Hierover wordt uw 
raad separaat op de hoogte gehouden.  
 

De overige 44 dossiers zijn na 1 januari 2011 ingediend en kunnen verdeeld worden als 
volgt:  

- 19 dossiers waarop de gemeente actie onderneemt. Als voorbeeld: de inventarisatie 
die gestart is voor de bestemmingsplannen Landelijk Gebied Zuid en de Egmonden.  

- 9 dossiers wachten op actie van de aanvrager. 
- 6 dossiers kunnen afgehandeld worden na het van kracht worden van verschillende 

bestemmingsplannen.  
- 6 dossiers betreffen beleidsvraagstukken zoals het splitsingenbeleid voor woningen, 

die de komende maanden worden uitgewerkt.   
- 3 dossiers worden binnenkort aan uw raad aangeboden of liggen nu ter inzage;  
- 1 dossier betreft een nieuwe aanvraag voor een UMTS-mast.  

 
Hoe nu verder? 
Gelet op het aantal weggewerkte dossiers in 2011 en het overzicht dat wij hebben van de 
nog af te handelen dossiers, zijn wij van mening dat de achterstanden goed zijn ingelopen. 
Echter wij zijn er nog niet. Ons college ziet dat de afwikkeling van dossiers veel tijd vergt. Zo 
lopen de procedures van bestemmingsplannen vaak tot aan de Raad van State. Daarnaast 
dient ons college voor juli 2013 nog een viertal bestemmingsplannen (Landelijk gebied zuid; 
De Egmonden, Bergen overig en De Duinen) te actualiseren. Daarom zet ons college ook dit 
jaar de reguliere middelen in op het wegwerken van de lopende dossiers en het verkorten 
van de afhandelingstermijn van nieuwe aanvragen, die in deze crisistijd, gelukkig nog 
wekelijks worden ingediend. 
 
Rond juli 2012 ontvangt u een nieuwe tussenstand van het aantal weggewerkte en nog 
lopende dossiers. Op dat moment kunnen wij ook inschatten of wij voldoende middelen 
hebben voor het wegwerken van dossiers en het halen van de deadline van juni 2013, of dat 
er onverhoopt nog een extra incidentele financiële impuls nodig is.  
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